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Pešci in Wolfova ulica
Deset in še več tisoč pešcev, ki se dnevno preriva skozi ožine

stare, Se neurejene VVolfove ulice, sprašuje vse mestne in občinske
prometne organe, kdaj se bo v tej ulici uredilo vsaj nekaj za nas
pešce, kf smo v tej ulici v vedno večji nevarnosti.

Vse kaže, da v Ljubljani gledamo na pešca kakor na nepomem-
bnega potrošnika ali uporabnika naših cest in ulic. Saj smo celo
pred novim »štajerskim hramom«, tik na vogalu Trga osvoboditve,
postavili pred gostišče še mize in stole za goste. Tako smo še bolj
zablokirali ustje VVolfove ulice, namesto da bi zgradili že deset let
obljubljeno arkado. Pri zdravi presoji o varnosti pešca, ki jo slišimo
vsak Ijubi dan v besedah odgovornih, bi morali prav oni fizično
posredovati, da se »štajerski hram« smiselo predela, da zgradijo
arkade, ki so za pešce vsak dan bolj potrebne.

Če so že prometni organi v tem primeru zatajili, potem pešci
prosimo, da bi sedaj vsaj na drugem vogalu VVolfove ulice smiselno
predelali trgovino »Toko«. Skozi sedanji lokal in hišno vežo naj bi
zgradili prepotrebno arkado za pešce. Tako bi vogal hiše nekoliko
obrezali vsaj za potrebe avtobusov, kakor smo to napraviti v Gra-
dišču.

Vabim vse pešce v mestu, da pošljejo pritožbe na prometne
organe občine Center in mesta. Zadnji čas je, da uredimo skozi to
hišo varen prehod.
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